
Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave dňa 

6. septembra2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Rozpočet Mesta Rožňava vrátane rozpočtových a príspevkových organizácií – plnenie 

rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30.6. 2016 – Ing. Klára Leskovjanská 

4. Výročná správa Mesta Rožňava za rok 2015 – Ing. Klára Leskovjanská 

5. MaximusGroup s.r.o., Páterová 6, Rožňava – súhlas na vjazd na lesné cesty a uzavretie 

zmluvy o užívaní lesných ciest – Blanka Fabiánová 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Eva Valentíková       Roman Ocelník 

tajomník komisie       predseda komisie 

 

 



 

k bodu č. 1: OTVORENIE 

Predseda komisie prítomných privítal, konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná 

a oboznámil ich spredloženým návrhom programu zasadnutia. Program bol jednohlasne 

schválený. 

 

k bodu č. 2:PLNENEIE UZNESENÍ 

Uznesenie 01/06/2016::Ešte pred začiatkom letnej sezónydať vytlačiť dostatočné množstvo 

propagačných materiálov (letákov), ktoré budú propagovať výlučne mesto Rožňava –  

Vzhľadom na intenzitu prác na Akčnom pláne rozvoja okresu Rožňava bolo toto uznesenie 

realizované v spolupráci s odborom školstva, kultúry, mládeže a športu. Komisii boli 

predložené všetky zostavené a vytlačené letáky, ktoré boli zamerané na letnú sezónu, ďalšia 

príprava a tlač propagačných materiálov bude smerovaná na účasť na výstave Slovakiatour 

2017 v spolupráci s mikroregiónmi. Tieto materiály budú zostavené tak, aby mohli byť 

využívané niekoľko sezón vzhľadom na ich cenovú náročnosť. 

Uznesenie 02/06/2016: Komisia odporúča mestu Rožňava a zaväzuje prevádzkovateľa TIK 

(v súlade so Nájomnou zmluvou a zmluvou o poskytovaní služieb č. 265/ 2014), aby 

v pravidelných intervaloch aktualizovali informácie o plánovaných podujatiach a akciách  

na území mesta Rožňava a v jeho okolí. 

Uznesenie 03/06/2016:Komisia zaväzuje prevádzkovateľa TIK, aby zabezpečil, že informácie 

o poskytovaných ubytovacích zariadeniach budú aj v čase mimo otváracích hodín TIK 

prístupné pre návštevníkov mesta a to na viditeľnom mieste v priestoroch TIK. 

Obidve uznesenia boli smerované na TIK, z toho dôvodu sa k týmto bodom vyjadrila Ing. 

Vjesztová – informácie sú zverejňované na webovej stránke TIK a sú pravidelne 

aktualizované. 

 

Uznesenie 01/09/2016:  

Pripraviť propagačné materiály v súvislosti s účasťou na výstave Slovakiatour 2017 

v spolupráci s mikroregiónmi. 

 

 

k bodu č. 3:ROZPOČET MESTA ROŽŇAVA VRÁTANE ROZPOČTOVÝCH 

A PRÍSPEVKOVÝCH ORGANIZÁCIÍ – PLNENIE ROZPOČTU VRÁTANE 

MONITOROVACEJ SPRÁVY K 30.6.2016  

Ing. Klára Leskovjanská prezentovala materiál Rozpočet Mesta Rožňava vrátane 

rozpočtových a príspevkových organizácií – plnenie rozpočtu vrátane monitorovacej správy 

k 30.6. 2016. K predkladanému materiálu nebola diskusia, komisia CR a RR vzala túto správu 

na vedomie: 

 

Hlasovanie: 

Za: 4  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 



k bodu č. 4:VÝROČNÁ SPRÁVA MESTA ROŽŇAVA ZA ROK 2015 

Ing. Leskovjanská predstavila predkladaný materiál, k predkladanému materiálu neboli zo 

strany komisie žiadne pripomienky a komisia odporúčatento materiál schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

k bodu č. 5:MAXIMUS GROUP, S.R.O., PÁTEROVA 6, ROŽŇAVA – SÚHLAS NA 

VJAZD NA LESNÉ CESTY A UZAVRETIE ZMLUVY O UŽÍVANÍ LESNÝCH 

CIEST 

Materiál do komisie pripravila p. Blanka Fabiánová, členovia komisie CR a RR boli 

oboznámení s dôvodovou správou, návrhom Zmluvy o užívaní lesných ciest a samotným 

podnikateľským zámerom. 

Uznesenie 02/09/2016: 

Komisia CR a RR doporučuje schváliť predložený materiál s týmito pripomienkami: 

- Zmeniť v Zmluve o užívaní lesných ciest článok III. – Odplata za užívanie lesnej cesty 

bod I. – upraviť výšku odplaty na 1 štvorkolku a reálny počet výjazdov  

- Zmeniť v Zmluve o užívaní lesných ciest článok V. – Doba zmluvy a ukončenie 

zmluvy bod I. – úprava uzatvorenia zmluvy z doby neurčitej na dobu určitú, a to na 

obdobie 3 rokov s následným prehodnotením 

Hlasovanie: 

Za: 4  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

k bodu č. 6: ROZNE 

Členovia komisie boli oboznámení s Akčným plánom rozvoja okresu Rožňava, a to zvlášť 

s prihliadnutím na rozvoj cestovného ruchu v okrese. Bola odprezentovaná štruktúra AP, 

postup pri jeho vypracovávaní a vytýčenie hlavných strategických investícií v oblasti 

cestovného ruchu.    

ZÁVER 

Keďže do diskusie sa nikto nezapojil, predseda komisie poďakoval prítomným členom za 

účasť a zasadnutie komisie ukončil.  

 

Roman Ocelník 

predseda komisie 


